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- Musimy przekierować system wsparcia dla osób niepełnosprawnych z pracodawcy na
pracownika, żeby to pracownik odczuwał, że otrzymuje jakieś benefity. Mamy ten rynek
kompletnie zabetonowany. Dla osób niepełnosprawnych w zasadzie nie ma awansu, one
pracują przeważnie za minimalne wynagrodzenie – mówi w rozmowie z Jakubem
Pacanem Sekretarz Stanu w MRiPS, Pełnomocnik Rządu do Spraw Osób
Niepełnosprawnych, Paweł Wdówik.
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